
با  گفت:  باره  این  در  پور  موقری  محمد  دکتر  خبر:  گروه 
در  بهداشتی  های  بازرسی  اهمیت  و  هوا  گرمای  به  توجه 
تشدید  طرح  غذایی،  مواد  بهداشت  و  ایمنی  افزایش 
ابتدای  از  نظارت های بهداشتی بازرسان بهداشت محیط 
تیرماه علاوه بر انجام امور روزانه و دوره ای نظارت ها، تیم 
تشکیل  میدانی  های  بررسی  با هدف  بازرسی  سیار  های 

داده اند و این روند تا پایان فصل گرما ادامه دارد. 
در  سیرجان،  پزشکی  علوم  دانشکده  عمومی  روابط  گزارش  به 
کار  و  محیط  سلامت  گروه  مدیر  مریدی  علیرضا  راستا  همین 
بیان کرد: تمامی مراکز با اولویت حساس، از جمله رستوران ها، 
مجتمع های بین راهی، قنادی، اغذیه فروشی و تمامی اماکنی 
محیط  بهداشت  بازرسان  توسط  دارند  غذایی  مواد  عرضه  که 

بازرسی می شوند. 
بازرسی  ابتدای طرح مذکور تاکنون 2714  مورد  از  افزود:  وی 
از مراکز تهیه و توزیع مواد غذایی صورت گرفته است و از این 
بین 12 واحد به دلیل عدم رعایت مقررات بهداشتی مطابق آیین 
نامه اجرایی قانون ماده 13 مواد خوردنی و آشامیدنی، آرایشی 
و بهداشتی تعطیل شدند 25 مورد به مراجع قضایی معرفی  و 
آوری  قلیان جمع  تعداد 52عدد  و  پلمپ  قلیان  مرکز عرضه   4
و  گذشته  تاریخ  غذایی   مواد  کیلوگرم   890 همچین  گردید. 

غیرمجاز معدوم گردید.  
مهندس مریدی ادامه داد: در این طرح همچنین 4 پارامتر کیفی 
آب شرب شامل کیفیت میکروبی و شیمیایی، کلر آزاد باقیمانده، 
PH و کدورت آب  به صورت روزانه پایش می شود. در همین 
سنجش  مورد   40 و  میکروبی  برداری  نمونه  مورد   142 راستا 
شیمیایی و 4642 مورد کلر سنجی در این بازه زمانی انجام شده 

است. 
وی خاطرنشان کرد:یکی از مواردی که در اولویت بازرسی های 
از استخرهای شنا می  بازدید  این طرح قرار دارد،  بهداشتی در 
آبی  تفریحات  و  ورزش  به  گرایش  گرما  فصل  در  که  باشد چرا 
بیشتر می شود، لذا تا به امروز42 مورد بازدید و 26 مورد نمونه 
برداری آب از استخرهای شنا انجام شده است و در هر بازرسی 
از  توصیه ها و پیشنهادات بهداشتی ابلاغ شده است و 2 مورد 

استخرهای متخلف به مراجع قضایی معرفی گردید.
غذایی،  مواد  حمل  ایمنی  افزایش  منظور  به  کرد:  اضافه  او 
و  پخته  غذاهای  ویژه  به  غذا  حمل  های  ماشین  ساماندهی 
است  گرفته  قرار  کار  دستور  در  خطرناک  بالقوه  غذایی  مواد 
حمل  ماشین   11 تعداد  شده  انجام  های  پیگیری  با  تاکنون  و 
بهداشتی، خصوصا سیستم  با ضوابط  از منطبق شدن  غذا پس 
اند.  نموده  دریافت  معاونت  حوزه  این  از  حمل  مجوز  گرمخانه، 
از  دیگر  یکی  واصله  بهداشتی  شکایات  به  رسیدگی  همچنین 
تعداد  ابتدای طرح،  از  و  است  بهداشت محیط  بازرسان  وظایف 
62 شکایت بهداشتی پیگیری شده است. لذا شهروندان محترم 
می توانند در صورت مشاهده هر گونه تخلف بهداشتی مراتب را 
به سامانه پاسخگویی به شکایات بهداشت )190( گزارش نمایند.
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معاون بهداشتی دانشکده علوم پزشکی سیرجان؛
 طرح تشدید

 نظارت های بهداشتی  

د  سجا
فرد:  حیدری 
ت  با نتخا ا
رئیسه  هیات 
شهر  شورای 
گذشته  هفته 
و  شد  برگزار 

برای سومین سال پیاپی حسن 
خدامی به عنوان رئیس شورای 
شهرانتخاب شد. عملکرد ایشان 
برخی  علیرغم  مدت  این  طی 
انتقادات قابل قبول شهروندان 
بهانه  این  به  است.  سیرجانی 
و  شورا  وضعیت  خصوص  در 
گفت وگویی  وی  با  شهرداری  

انجام داده ایم.
 جناب خدامی، با توجه به 
جاری  سال  برای  که  بودجه ای 
از  مقدار  چه  شده،  مصوب 
چه  و  شده  محقق  تاکنون  آن 
کرد  هزینه  برای  پروژه هایی 
بودجه در آن در نظر گرفته شده 

است ؟
که  این  جزییات  حاضر  حال  در 
تاکنون چه میزان از بودجه محقق 
پروژه های  اما  ندارم  را  شده است 
ایرانی،  باغ  تکمیل  مانند  مختلفی 
خیلی  که  شهر  مرکزی  بافت 
شدند،  تملک  آن  زمین های  از 
آزادسازی معابر، مرمت بازار که طی 
فرهنگی  میراث  اداره  با  جلساتی 
کارمطالعاتی  از  پس  شد.  برگزار 
آغاز  را  بازار  مرمت  پروانه  صدور  و 
می کنیم، لاین دوم پل خرم آباد و... 

از پروژه هایی هستند که برای سال 
جاری در نظر گرفته شده است.

و  سبز  فضای  حوزه  در   
مکان های تفریحی چه مواردی 

در نظر گرفته شده است؟
و  تفریحی  فضای  حوزه  در 
بانوان   2 شماره  پارک  بوستان ها 
ایجاد  از پارک گل گهر  در قسمتی 
بانوان   3 شماره  پارک  و  می شود 
شورا  میدان  از  مسافر   2 شماره  و 
گرفته  نظر  در  ثارالله  شهرک  تا 
شده  است. همچنین فضای اطراف 
یخدان های دو قلو، آسفالت و سنگ 
فرش پیاده رو نیز از موارد دیگر است. 
 با توجه به فعالیت هایی که 
انجام شده باز خیلی از مناطق 

مشکلات دارند؟
داشته  نظر  در  را  این  شما  بله. 
باشید که خیلی از کارها و مشکلات 
به مرور زیاد شدند و عقب افتادگی 
قطعا  و  است  بوده  مسائل  اکثر  در 
به یکباره قابل حل نیست و زمان 
می برد، نمونه آن فضای سبز شهری 
بود که با برون سپاری تلاش شد که 

در بحث نگهداشت آن اقدام شود.
فضای  سپاری  برون  به   
زمینه  در  کردید،  اشاره  سبز 
برون سپاری همیشه مشکلاتی 
برخی  و  داشته است  وجود 
میزان  به  معتقدند  شهروندان 
صورت  اقدامی  داد  قرار 

نگرفته است؟
نظرات  سبز  فضای  زمینه  در 
روند  با  اما  دارد  وجود  متعددی 

لطمه  بیش تر  سبز  فضای  گذشته 
می خورد و باید اصلاح می شد و با 
بررسی شهرهایی که در این زمینه 
آن  در  شدیم  متوجه  بودند،  موفق 
شهرها فضای سبز برون سپاری شده 
بود. به هرحال قطعا این همه عقب 
ماندگی و مشکل زمان بر است و به 

یکباره قابل حل نیست.
است  مطرح  که  موضوعی   
که  دادی  قرار  میزان  به  اینکه 
اقدامی  شده  بسته  پیمانکار  با 

صورت نمی پذیرد؟
باید  و  دارد  وجود  نواقصی  قطعا 
شرایط شهرستان را در نظر بگیریم. 

ما در تنش آبی هستیم و از طرفی 
ساخت های  زیر  موارد  برخی  در 
با  تاسیساتی  نظر  از  شهرداری 
وجود  این  با  است  مواجه  مشکل 
قسمت هایی را غرقابی، با تانکر و... 

آبیاری می کنند.
 شهرهای که در برون سپاری 
نظارتی  سیستم  بودند،  موفق 
شهرداری و شورای شهر آن ها 
نیز در این زمینه نظارت دقیق 
در  متاسفانه  اما  است  داشته 
به  ضعیف  نظارت ها  شهرداری 

نظر می رسد؟
دچار  نظارتی  سیستم  در  بله. 

حوزه های  برای  و  هستیم  مشکل 
و  است  لازم  قوی  نظارت  مختلف، 
متاسفانه نیروی ناظر متخصص در 
شهرداری کم است، اما شورای شهر 
برای  کامل  را  شنبه  سه  روزهای 
از سطح شهر و پروژه ها در  بازدید 
از طرفی نماینده هر  نظر گرفته و 
کمیسیون در طول هفته در حوزه 

کاری خود بازدید دارد.
کردن  برطرف  برای  خب   
کاری  چه  ناظر  مشکل  حل 

صورت گرفته است؟
از  و  شد  مطرح  موضوع  این 
در  ابتدا  که  خواستیم  شهرداری 
اقدام  نیروها  توانمند سازی  حوزه 
کند و در زمینه های مختلف شهری 
برگزار  افراد  برای  را  لازم  آموزش 

کند.
نیروی  که  معتقدید  شما   
شهرداری  در  متخصص  ناظر 
نیز  برون سپاری  اما  نیست 
در  می کند،  ایجاد  مشکلاتی 
شهرداری  نیروهای  که  صورتی 
جای  به  و  اما  می گیرند  حقوق 
برون سپاری  آن ها  از  استفاده 
پیمانکار  به  هزینه هایی  و 

داده شود؟
در گذشته حجم پروژه ها کم بود و 
ناظرانی که وجود داشتند به همه ی 
پروژه ها سر می زدند اما در دو سال 
حال  در  مختلف  پروژه های  اخیر 
اجراست و از طرف شهرداری نظارت 
موضوع  این  و  است  نیاز  بیش تری 
از  و  کردیم  اعلام  شهرداری  به  را 

راه کار  این موضوع  برای حل  آن ها 
خواستیم که این مشکل را برطرف 

کنند.
از  خیلی  که  موردی   
دارند،  انتقاد  آن  به  شهروندان 
کند پیش رفتن پروژه هایی مثل 
معابر  جدول گذاری  و  آسفالت 

است؟
بله. در حوزه عمرانی به خصوص 
آسفالت معابر گاه مشکلاتی پیش 
رفتن  پیش  کند  باعث  و  می آید 
خیابان  آن  نمونه  می شود؛  پروژه 
انقلاب و جنت شهرداری که همه 
کارهای زیر سازی انجام داد و اداره 
درخواست  شهری  فاضلاب  و  آب 
حفاری و لوله گذاری کرد که نیاز 
اصلی شهروندان بود وبه همین دلیل 

این پروژه عقب افتاد.
شهرداری  داری  تیم   
موضوعاتی  از  یکی  سیرجان 
به  اخیر  سال  چند  در  که  بود 
خصوص در سال جاری با توجه 
که  تومانی  میلیارد   40 بودجه 
باشگاه  برای  شهرداری  و  شورا 
مورد  کردند،  شهرداری مصوب 
انتقادرسانه ها و شهروندان قرار 
گرفت که جزو وظایف شهرداری 

و شورا نیست؟
ورزش  بر  شورا  اعضای  تاکید 
ورزش  چند  هر  است.  همگانی 
حرفه ای نیز باعث تشویق و انگیزه 
در جوانان می شود و به طور مثال 
برای مسابقه تیم شهرداری خیلی از 

بانوان حضور پیدا می کنند.

گفت و گو با حسن خدامی، رئیس شورای شهر سیرجان؛

شهرداری نیروی متخصص برای نظارت ندارد

گروه خبر: در حاشیه انتخابات هیت رئیسه شورای 
شهر با حمزه صادقی که به عنوان نایب رئیس جدید 
انتخاب شد پیرامون برنامه های وی گفتگویی انجام 

شد. 
حمزه صادقی، نایب رییس شورا در رابطه با برنامه های دوره 
ششم گفت: تمام تلاش اعضای شورا و شهرداری در جهت 

ارتقا و پیشرفت شهر است و باتوجه به تلاشی که اعضای 
شورا برای افزایش بودجه انجام دادند و تلاش ما این بود که 
این بودجه بیشتر در سطح پرژه های عمرانی و برای آبادی 
شهر باشد و انشاا... بتوانیم اقدامات در این دوره انجام دهیم 
و پرژه های که مطالبات آن از قبل صورت گرفته در دستور 

کار قرار دهیم.

وی در ادامه گفت:در حوزه فروش زمین در این دوره مصوب 
شد که درآمد حاصل از فروش  زمین در حوزه های عمرانی 
و پروژه های عمرانی هزینه  شود. ما در تلاش هستیم با 
و  است  برخوردار  ازآن  سیرجان  شهر  که  رشد  به  توجه 
وجود  که  ترافیکی  مشکلات  جمله  از  مختلفی  مشکلات 
مشکلات ترافیکی شود انجام دهیم. دارد پرژه های عمرانی و اقدامات چشمگیری که سبب حل 

حمزه صادقی، نایب رییس جدید شورای شهر: 
تلاش شورا برای برطرف کردن مشکلات ترافیکی  

پروژه های مختلفی مانند تکمیل باغ ایرانی، بافت 
مرکزی شهر که خیلی از زمین های آن تملک شدند، 
آزادسازی معابر، مرمت بازار که طی جلساتی با اداره 

میراث فرهنگی برگزار شد. پس از کارمطالعاتی و 
صدور پروانه مرمت بازار را آغاز می کنیم.


